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§  72 KFKS-2023-01127 

Strategisk inriktning för Nacka gymnasium samt 
underhålls- och energieffektiviseringsåtgärder  
 

Beslut 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta följande.  

Kommunstyrelsen beslutar strategisk inriktning för Nacka gymnasium innebärande fortsatt 
erbjudande av de program som bedrivs idag. Vid tillgång till ytterligare lokaler bör det 
undersökas om ytterligare platser ska erbjudas inom befintligt programutbud samt om nytt 
program ska startas för den anpassade gymnasieskolan.   

Under förutsättning av beslut enligt ovan godkänner kommunstyrelsen investeringsmedel 
om 5 miljoner kronor för projektering och förberedande arbeten inför genomförande av 
underhålls- och energieffektiviseringsåtgärder för Nacka gymnasium, hus A, C och E. Den 
totala investeringsramen för projektering och förberedande arbeten uppgår till 10 miljoner 
kronor. Av dessa medel har 5 miljoner kronor redan beviljats för förstudie. Medlen tas i 
anspråk från av kommunfullmäktige den 16 november 2020, § 343, beviljad ram för tidiga 
utredningar, förstudier och projekt i tidiga skeden.  

Sammanfattning av ärendet 
Nacka gymnasium är i stort behov av underhålls- och energieffektiviseringsåtgärder för att 
säkra en god arbetsmiljö för dess elever och lärare. Arbetsmiljön har en stor inverkan på 
skolans attraktivitet för sökande. I samband med underhålls- och 
energieffektiviseringsåtgärder är det av vikt att besluta om strategisk inriktning för 
verksamheten. Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott beslutade den 5 december 2023, 
§ 151, att återremittera investeringsärende gällande sådana åtgärder i syfte att först ta 
ställning till ett inriktningsbeslut för Nacka gymnasium. 

Bedömningen är att Nacka gymnasium som strategisk inriktning ska fortsätta med att 
erbjuda de program som de bedriver idag. Vid tillgång till ytterligare lokaler kommer det att 
undersökas om ytterligare platser ska erbjudas inom befintligt programutbud samt om nytt 
program ska startas för den anpassade gymnasieskolan. Förslaget gällande gymnasiets 
inriktning, vilket har beretts i kommunstyrelsens verksamhetsutskott den 23 april i år (§ 19), 
förutsätter att kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott för egen del föreslår 
kommunstyrelsen att godkänna investeringsmedel om 5 miljoner kronor för projektering 
och förberedande arbeten inför genomförande av underhålls- och 
energieffektiviseringsåtgärder utöver de 5 miljoner kronor som redan beviljats för förstudie. 



 
2 (2) 

 21 maj 2024 
 
  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens 
stadsutvecklingsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Den totala investeringsramen för projekteringen och förberedande arbeten uppgår till 10 
miljoner kronor. Ärendet bereds därför både i kommunstyrelsens verksamhetsutskott 
respektive stadsutvecklingsutskott för att sedan slutligt beslutas av kommunstyrelsen. 
Beslut om investeringsmedel för genomförande av byggproduktion planeras kunna fattas 
senare under året. En preliminär kostnadsuppskattning för genomförande av åtgärderna 
bedöms i nuläget till 235 miljoner kronor, vilket motsvarar en kvadratmeterkostnad om 
14 202 kr/kvm. Denna kostnadsbedömning bygger på att åtgärderna som projektet 
innefattar motsvarar förstudien på Hus E samt likvärdiga åtgärder i Hus A och C. Närmare 
beräkningar kommer att presenteras inför kommande beslut om genomförande. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse daterad den 30 april 2024 

Bilaga 1 Statistik över antal och andel lediga platser på yrkesprogram i Nacka, Värmdö och 
Tyresö 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det endast fanns ett förslag till beslut, det utsända förslaget 
från fastighetsenheten m.fl., och fann att stadsutvecklingsutskottet hade beslutat i enlighet 
med detta förslag. 

Protokollsanteckning 
Mats Gerdau lät anteckna följande till protokollet från Moderaterna:  
”Nacka gymnasium är en av Stockholmsregionens största och mest populära 
gymnasieskolor, ett flaggskepp i Nacka. Det är viktigt att framtiden för skolan tryggas 
genom att lokalerna moderniseras och arbetsmiljön blir bättre för både elever och personal. 
Inriktningen för vilka program som ska erbjudas verkar väl avvägd och motsvara det som 
Nackabor (och andra) efterfrågar.”  
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